
 

SPØRGSMÅL NR.  S 939 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til:  

Dato: 8. august 2018 

Stillet af: Astrid Krag (S)  

Mener ministeren, at det er en tilfredsstillende udvikling, at der siden 2008 er 

sket er et markant fald i antallet af ældre, der modtager hjemmehjælp, 

ligesom der er sket et stort fald i antallet af hjemmehjælpstimer?  

(Spm. nr. S 939). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »Nye tal: Så meget er hjemmehjælpen til de ældre 

skrumpet i din kommune« fra www.sn.dk den 7. august 2018, som baserer 

sig på tal fra Ældre Sagen. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 8. august 2018 
 
 
Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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